
Protokoll fört vid styrelsemöte med Värmland-Dals Beagleklubb 

 2022-11-27 Digitalt 

 

Närvarande: Lars Liljegren, Bengt Wärnbäck, Inga-Lill Axelsson, Roger Blad, Christer Saarnak, Tony 

Enström, Ulrika Olsson och Thomas Önnberg. 

 

§ 1 Christer Saarnak förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Till ordförande för mötet valdes Christer Saarnak och till sekreterare Lars Liljegren. 

§ 3 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.   

§ 4 Rapporter.  

-Klubbkampen gick av stapeln i helgen. Bra arrangemang och bra resultat med 

förstapriser för våra deltagande hundar. Mycket glädjande. En hund ställde tyvärr in 

pga. löp så vi blev sist i lagtävlingen denna gång. 

-KM i drevprov. Lyckat, bra arrangemang med många startande. 

-Lurprovet. Det mesta börjar sätta sig. Provrutor, boende klart. En hel del domare 

klara. Inbjudan kommer ut när de sista pusselbitarna är på plats. 

-Viltspår. Hittills omkring 130st startande.  

§ 5 Skrivelser. 

-Har varit viss korrespondens angående Klubbkampen.  

§ 6 Kassarapport. 

86554:- i kassan för dagen.  

§ 7 Övriga frågor. 

-Förslag på skapande av ny hemsida som förhoppningsvis blir mer lättöverskådlig samt 

skapande av mailadresser till funktionerna ordförande, kassös och sekreterare. Roland 

Backlund ordnar med detta och eventuellt kan Christer stötta. Styrelsen positiv till 

förslaget. 

-Christer behöver köpa ett nytt bokföringsprogram då det nuvarande inte matchar vår 

verksamhet. Styrelsen ställer sig positiv. 

-Ulrika kommer att skriva ett reportage till Beagle (tidningen), om vår verksamhet 

under året. 

 Nästa styrelsemöte kommer genomföras 2022-12-18 kl.19.00 Digitalt. 

 

Mötet avslutas. 

Vid pennan, Lars Liljegren 


